
НА ЗАСІДАННІ МІСЬКВИКОНКОМУ
Днями у Славутичі відбулося 

з а с ід а н н я  м іс ь к в и ко н к о м у . 
М іський голова Володимир У до
виченко проінформував всіх при
сутніх про хід виконання Указу 
Президента України “Про захо
ди, пов 'язані з актом закриття
Ч орнобильської атомної елект
р останц ії” та доручень П рези
дента  У кра їни  по результатах 
робочої поїздки на ЧАЕС та до 
м. Славутича. Надзвичайно важ
ливим для виживання і розвит
ку міста є передбачене зд ійснен
ня реорганізац ії Н АЕ К “Енергоа- 
том” та зм іна статусу і структури 
ВП “Чорнобильська АЕС” Викон
ком С лавутицької м іської ради 
направив лист на ім ’я м іністра 
палива та енергетики України з 
проханням  при проведенні на
рад, консультацій з означеного 
п и та н н я , за л уч ати  ке р івн и к ів  
органів місцевого самоврядуван
ня м. Славутича, що, безумовно, 
с п р и я ти м е  п о ш у ку  н а й б іл ь ш  
еф ективно ї моделі управл іння 
п ідприємства, яке буде створе
но на базі ЧАЕС.

Багато на сьогодні проблем 
з реорганізац ією  власності. До 
цього часу ще не вийшов наказ 
М іністерства палива та енерге
ти к и  У к р а їн и  про  п е р е д а ч у  
об ’єктів, що стоять на балансі 
АЕС, у комунальну власність. Це 
може призвести до поруш ення

намічених строків передачі до 31 
березня 2001 року.

З метою успіш ної реалізації 
програм и “ Робоче м ісце", яку 
розпочала міська влада, Воло
димир Удовиченко звернувся до 
керівника проекту TACIS про на
д а н н я  д о п о м о ги  в п ід го то в ц і 
епюри трудових ресурсів з ура
хуванням м іжнародних проектів 
та в сприянні організації поїздки 
спеціалістів ЧАЕС на АЕС НОРД 
(Н ім еччина) для досконалого  
вивчення досвіду закриття АЕС.

Нещодавно пройшли перего
в о р и  з У к р а їн с ь к и м  ф о н д о м  
п ід тр и м ки  п ід п р и єм н и ц тва . Є 
д о м о в л е н іс т ь  про  п о ч а т о к  
співробітництва з м. Славутичем 
в плані створення робочих місць 
для низькокваліф ікованого пер
соналу. Надання фонду статусу 
м іжнародного дозволить тісніше 
співпрацю вати з м іжнародними 
ф інансовими інституціями.

Міська влада Славутича бере 
зобов'язання лобіювати виділен
ня кредитних ресурсів. П ідписа
ний оф іційний договір з УСПП 
про надання допомоги по в ідбо
ру найкращ их проектів, які є в 
Україні, та реалізації їх на тери
тор ії СЕЗ ’’Славутич’’.

В н а й б л и ж ч и й  час  в Рим і 
в ідбудеться засідання “великої 
сімки” , де буде розглянутий блок 
соц іальних  проблем. М іськви

конком  передає для розгляду 
пропозиції щодо вирішення соц
іа л ь н и х  п р о б л е м  пр а ц івн и к ів  
Ч орнобильської АЕС та жителів 
Славутича в зв ’язку із закриттям 
станції.

На виконання пунктів дору
ч е н н я  П р е зи д е н та  У к р а їн и  
м іський  голова  В . У д ови чен ко  
разом із завідуючим відділом ос
віти, заступником міського голо
ви О. Л инкевичем  нещ одавно 
зустрілися з ректором Київсько
го нац іонального  ун іверситету 
ім . Т араса  Ш евченка  В іктором  
С копенко  та  ректором  Н ац іо 
нального технічного університе
ту України (КПІ) Михайлом Згу- 
ровським . Були обговорені пи
тання щодо організації ф іліалів 
цих закладів в Славутичі та по
чатку їх роботи з наступного на
вчального року. Створена робо
ча група та готується постанова 
Кабінету М іністрів з цього приво
ду. Це буде прекрасна мотива
ція для випускників шкіл.

В ід пр а ц ь о вую ть ся  ум ови, 
при яких у Славутичі на високо
му рівні можуть отримати другу 
освіту, сертиф ікуватися всі ба
жаючі, в тому числі працівники 
ЧАЕС.
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